

# 進入我心 Into My Heart

158

*Blessed are the pure in heart for they shall see God.*

Harry D. Clarke

Matthew 5:8

Harry D. Clarke

1 進入我的心，親愛耶穌，求主來進入我的心；  
2 進入我的心，親愛耶穌，艱苦路上我需要主；  
3 進入我的心，親愛耶穌，求主潔淨光照我心；

1. Come in-to my heart, bless-ed Je-sus, Come in-to my heart, I pray;
2. Come in-to my heart, bless-ed Je-sus, I need Thee thro' life's dreary way;
3. Come in-to my heart, bless-ed Je-sus, O cleanse and il-lu-mine my soul;

1 因我心靈極疲乏困倦，現在進入我的心。  
2 罪惡的擔子何等沉重，求主進我心居住。  
3 賜奇妙的聖靈充滿我，完全管理我的心。

1. My soul is so troub-led and wea-ry, Come in-to my heart to-day.
2. The bur-den of sin is so heav-y, Come in-to my heart to stay.
3. Fill me with Thy won-der-ful Spir-it, Come in and take full con-trol.

進入我心，進入我心，進入我的心，主耶穌；  
In-to my heart, in-to my heart, Come in-to my heart, Lord Je-sus;

現在進來，永不離開，進入我的心，主耶穌。  
Come in to-day, Come in to stay, Come in-to my heart, Lord Je-sus.